

30 ເມສາ 2020

### ສຳນັກງານກວດກາຄົນເຂົ້າເມືອງ

ກ່ຽວກັບການຂະຫຍາຍເວລາໃນການຮັບໃບຄຳຮ້ອງສະຫມັກ ແລະ ການແຈ້ງຜົນການພິຈາລະນາກວດສອບກ່ຽວກັບໃບຄຳຮ້ອງສະຫມັກ (ການອອກບັດປະຈຳໂຕຜູ້ພັກເຊົາສຳລັບຄົນຕ່າງປະເທດຕ່າງໆ)

○ ການຂະຫຍາຍເວລາໃນການຮັບໃບຄຳຮ້ອງສະຫມັກ

ເນື່ອງຈາກຜົນກະທົບຈາກການແຜ່ລະບາດຂອງພະຍາດອັກເສບປອດໂຄໂລນາສາຍພັນໃໝ່ (Covid-19), ເພື່ອປ້ອງກັນການລະບາດຂອງພະຍາດດັ່ງກ່າວ ແລະ ຫຼຸດຜ່ອນຄວາມແອອັດ ປ້ອງຮັບໃບຄຳຮ້ອງສະຫມັກໄດ້ມີມາດຕະການກ່ຽວກັບການຍື່ນໃບຄຳຮ້ອງຂໍອະນຸຍາດຕໍ່ ຫຼື ປ່ຽນສະຖານະຂອງບັດປະຈຳຕົວຜູ້ພັກເຊົາ ສຳລັບຄົນຕ່າງປະເທດທີ່ມີບັດປະຈຳຕົວຜູ້ພັກເຊົາທີ່ຫມົດອາຍຸໃນຊ່ວງໄລຍະ ເດືອນມີນາ, ເມສາ, ພຶດສະພາ ແລະ ມິຖຸນາ (\*) (ຍົກເວັ້ນຄົນຕ່າງປະເທດທີ່ອາໄສຢູ່ໃນປະເທດຍີ່ປຸ່ນໃນຖານະ ກິດຈະກຳສະເພາະ (ໄລຍະກະກຽມເດີນທາງອອກປະເທດ)) ແມ່ນສາມາດຍື່ນໃບສະຫມັກໄດ້ພາຍໃນ 3 ເດືອນຫຼັງຈາກມີບັດຫມົດອາຍຸ.

(\*) ເຊິ່ງລວມທັງຜູ້ທີ່ເກີດຢູ່ຍີ່ປຸ່ນທີ່ຕ້ອງຍື່ນຂໍສະຖານະການພັກເຊົາທີ່ປະເທດຍີ່ປຸ່ນໃນເດືອນມີນາ, ເມສາ, ພຶດສະພາ ແລະ ມິຖຸນາ.

(\*) ກະລຸນາຮັບຮູ້ວ່າ ຫຼັງຈາກມີຫມົດກຳນົດໄລຍະການພັກເຊົາ ທ່ານບໍ່ສາມາດອອກປະເທດໂດຍການຂໍອະນຸຍາດເຂົ້າປະເທດອີກຄັ້ງ ຫຼື ໃບອະນຸຍາດເຂົ້າປະເທດພິເສດໄດ້.

○ ການຂະຫຍາຍເວລາໃນການຮັບແຈ້ງຜົນພິຈາລະນາກວດສອບໃບຄຳຮ້ອງສະຫມັກ

ສຳລັບຄົນທີ່ມີບັດປະຈຳຕົວຜູ້ພັກເຊົາ (ຄົນທີ່ມີຖິ່ນພັກເຊົາໄລຍະກາງຫາໄລຍະຍາວ) ທີ່ໄດ້ຍື່ນໃບຄຳຮ້ອງຂໍອະນຸຍາດປ່ຽນສະຖານະໃນການພັກເຊົາ ຫຼື ຂໍອະນຸຍາດຕໍ່ອາຍຸໄລຍະເວລາໃນການພັກເຊົາຂອງຕົນທີ່ປະເທດຍີ່ປຸ່ນ, ໂດຍປົກກະຕິການແຈ້ງຜົນການພິຈາລະນາກວດສອບໃບຄຳຮ້ອງ (ການອອກບັດປະຈຳໂຕຜູ້ພັກເຊົາຕ່າງໆ) ແມ່ນພາຍໃນ 2 ເດືອນຫຼັງຈາກບັດຫມົດອາຍຸ, ແຕ່ໃນຊ່ວງໄລຍະນີ້ຈະຂະຫຍາຍເວລາອອກເປັນ 3 ເດືອນ.

ຖ້າທ່ານບໍ່ມີວຽກດ່ວນສະເພາະ ກະລຸນາຫຼີກລ່ຽງການມາສຳນັກງານ ເພື່ອປ້ອງກັນການແຜ່ລະບາດຂອງພະຍາດ.

※ຈຸດປ່ຽນແປງໃນວັນທີ 27 ເມສາ 2020

ໄລຍະເວລາໃນການຮັບແຈ້ງຜົນພິຈາລະນາກວດສອບໃບຄຳຮ້ອງສະຫມັກ (ການອອກບັດປະຈຳໂຕຜູ້ພັກເຊົາຕ່າງໆ) ໄດ້ຂະຫຍາຍເວລາອອກເປັນ 3 ເດືອນ.



ຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບພະຍາດອັກເສບປອດໂຄໂລນາສາຍພັນໃໝ່ (Covid-19) ແມ່ນສາມາດເບິ່ງໄດ້ຈາກທີ່ນີ້ (ເວບໄຊຂອງກະຊວງຍຸດຕິທຳຂອງຍີ່ປຸ່ນ)

### 【ປະກາດແຈ້ງການຈາກສຳນັກງານກວດກາຄົນເຂົ້າເມືອງໂຕກຽວ】

ເພື່ອປ້ອງກັນການແຜ່ລະບາດຂອງພະຍາດອັກເສບປອດໂຄໂລນາສາຍພັນໃໝ່ (Covid-19), ທາງສຳນັກງານກວດກາຄົນເຂົ້າເມືອງໂຕກຽວໄດ້ມີມາດຕະການຈຳກັດຈຳນວນຄົນເຂົ້າສຳນັກງານ.

ຂໍຄວາມກະລຸນາທ່ານໃຫ້ລໍຖ້າຢູ່ທາງນອກ ຈົນກວ່າຈະເຖົ້າເວລາທ່ານສາມາດເຂົ້າໄດ້.